
 
SKOGSBÄRENS SFF 

Protokoll Styrelsemöte 

Datum/Tid 2025-01-08 klockan 18:30 

Plats Hjortronvägen 114 (Bengt) 

Närvarande Thomas Ejnefjäll, Monica Andersson, Bengt Eriksson, Sven-Erik Axelsson, Fredrik 

Pettersson, Christer Danielsson, Saliba Yonan 

 

1. Mötet öppnas  

Thomas öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

2. Årsmöte och valberedning 

Datum för årsmötet bestämdes till söndag den 30 mars. Thomas söker efter en lämplig lokal. 

Till nästa styrelsemöte ska kvartersombuden tillika valberedningen bjudas in. 

3. Laddinfrastruktur 

ChargeBuddy kommer hit i januari för att åtgärda genomföringar som låg mot skavande ytor som 
framkom vid försyn av besiktningsman.  
 
4. Ekonomi 

Efter diskussion beslutades att frågor om budgeten för 2025 m.m. ska diskuteras i en mindre grupp 

bestående av Monica, Thomas och Sven-Erik. 

5. Sekreterare 

Protokollet från styrelsemötet 2024-11-27 är justerat och publicerat på hemsidan. 

6. Material- och underhållsansvar 

Bengt har bytt ljuskällor på flera ställen. 

Gräsklipparen är lämnad på service. 

Sedan Bengt smörjde samtliga garageportar fungerar dessa klart bättre. Han planerar smörja två 

gånger per år. 

7. VA-ansvar 

Christer har läst av vattenmätarna för inkommande vatten till samfälligheten vid månadsskiftet 

december/januari. Vid denna avläsning noterades en ganska kraftigt ökad vattenförbrukning för 



december jämfört med november. Det bör nu undersökas om det kan röra sig om en vattenläcka. 

Bengt och Yonan åtog sig att läsa av vattenmätarna kommande natt för att se om det förbrukas mer 

än obetydligt med vatten på natten. 

8. El-, brandskydds- och tvättstugeansvar 

Eftersom tvättmaskinen inte längre fungerar som den ska så bestämdes att den inte får användas för 
tvätt. Det är dock tillåtet att använda torktumlare och torkskåp och då utan kostnad.  
 
Det bestämdes att en ny tvättmaskin av motsvarade kvalitet ska inköpas. Fredrik tar in offerter.  
 
9. Snö- och sopansvar 

Eftersom behållarna för såväl matavfall som restsopor (i molokar) varit överfulla har Christer 
meddelat kommunen att vi önskar återgå till tömning varje vecka.  
 
10. Ordförande  

Thomas har hälsat nya ägare till Blåbärsvägen 1 välkomna. 
 
Det har kommit in flera klagomål till styrelsen angående personer som parkerar sina bilar vid sina 
bostäder på gårdarna. Några av dessa laddar sina bilar vid bostaden. Motorfordonstrafik är endast 
tillåten vid sjuk- och varutransporter. Detta framgår tydligt av skyltar. Efter diskussion bestämdes att 
som en första åtgärd ska det återigen gå ut ett meddelande till de boende att det inte är tillåtet att 
parkera vid bostaden. Thomas åtog sig att formulera ett förslag. Om parkeringsförbudet trots detta 
nya meddelande inte iakttas återstår att prata med de boende som bryter mot förbudet. 
 
11. Webbansvar 

Inget särskilt att rapportera. 

12. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte bestämdes till onsdagen den 12 februari kl. 18:30 hos Thomas. 

 

 

 

           

Thomas Ejnefjäll, Ordförande   Sven-Erik Axelsson, Sekreterare 


